
Z á p i s n i c a 

 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

konaného dňa 24.septembra 2021 o 18,00 hod.  

 
Prítomní:  Daniela Pokorná ,  Ing. Stanislav Fodora , Ľubomíra Kšiňanová, Ľubomíra Hrčková 

Mgr. Eva Bobušová  neprítomná - ospravedlnená , odcestovaná 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej  komisie 

4. Kontrola uznesenia 

5. Správa o výsledkoch kontroly HK obce od  januára do júna 2021 

6. Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie č.2/2021 

7. Premiestnenie posilovne na ihrisko a stavebné úpravy 

8. Vypracovanie  projektu na   obecné chodníky         

9. Vypracovanie GP pri cintoríne 

10. Rôzne /žiadosť o prenájom priestorov fut. ihriska, Martin Kalač – žiadosť premostenie/ 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

K bodu l 

Starosta obce privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva a oboznámil ich  s 

programom zasadnutia zároveň ich informoval, že zasadnutie zastupiteľstva z pôvodného termínu 

najskôr 10 , potom 17. septembra bolo z dôvodu choroby presunuté až na dnešný termín, t.j. 

24.9.2021.  Konštatuje, že sú prítomní 4 poslanci a zasadnutie zastupiteľstva je uznášania schopné. 

Keďže neboli žiadne pripomienky ani návrhy k uvedenému programu, starosta dal hlasovať za 

uvedený program. 

Poslanci hlasovali:  

Za : 4   Proti: 0    Zdržal sa:  0 

 

K bodu 2 

Za zapisovateľku zápisnice bola  určená Ing. Anna Cifrová  .  

Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci: Ľubomíra Hrčková, Daniela Pokorná 

Poslanci hlasovali : 

Za : 4                         Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 3 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 

predseda :  Ing. Stanislav Fodora, Ľubomíra Kšiňanová 

Poslanci hlasovali: 

Za : 4            Proti: 0                Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4 

Kontrola uznesenia 

Starosta obce oboznámil prítomných o tom, že bol vypracovaný projekt na vodovod a momentálne 

beží verejné obstarávanie a potom už nastane realizácia. Ostatné uznesenia z predchádzajúceho 

zastupiteľstva boli splnené. 

 



K bodu 5  
Správu o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky za obdobie od januára do júna 2021 , ktorú 

predložila kontrolórka obce p. Baginová, ktorá sa zároveň ospravedlnila za svoju neprítomnosť, 

predniesol starosta obce. Predložená správa sa berie na vedomie. 

K bodu 6  
Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie č.2/2021 . Starosta obce oboznámil prítomných o navýšení 

rozpočtu jak v príjmovej aj výdavkovej časti v sume 800,- čo boli prijaté finančné prostriedky pre 

dobrovoľný hasičský zbor, ďalej boli presuny medzi jednotlivými položkami bez toho aby to 

ovplyvnilo celkový rozpočet. Poslanci nemali pripomienky k uvedeným zmenám a rozpočtové 

opatrenie č.2/2021 jednohlasne schválili.     

Poslanci hlasovali : 

Za : 4                                                     Proti : 0                                         Zdržal sa : 0         

K bodu 7   

Starosta oboznámil prítomných s premiestnením posilovne – fitnes z budovy obecného úradu na 

ihrisko, nakoľko futbal sa už nehrá a do budúcna nie je predpoklad, že by sa obnovil. Bolo aj 

spoločné družstvo Kšinná, Žitná-Radiša, Horné Naštice , ale bolo to doslova utrpenie tam chodiť, 

nebolo možné nájsť 13 hráčov, hoci na súpiske bolo 25 hráčov. Premiestnením fitnesu na ihrisko 

bude určitá kontrola na ihrisku, tým, že tam skoro každý deň bude niekto cvičiť, preto je nutné 

vymeniť okná, ktoré sú už v dezolátnom stave. Poslanci s uvedeným návrhom jednohlasne súhlasili. 

Hlasovali nasledovne  : 

Za : 4                                                      Proti : 0                                       Zdržal sa : 0   

K bodu 8 

Ďalej starosta obce oboznámil prítomných, že dal vypracovať projekt na obecné chodníky, celá 

situácia sa týka geometrického zamerania, vypracovanie projektovej dokumentácie, cenovej 

ponuky. Aspoň bude pripravený projekt pre budúcnosť. Poslanci jednohlasne súhlasili 

s vypracovaním projektu na obecné chodníky.  

Hlasovali nasledovne :     

Za : 4                                                     Proti : 0                                         Zdržal sa : 0       

K bodu 9 

Starosta oboznámil prítomných s návrhom vytvorenia odstavnej plochy na kontajnery pri cintoríne 

zámenou pozemku so susedom p. Samekom. Požiadal firmu GERYS v Bánovciach nad Bebravou p. 

Ing. Šuchtera o vypracovanie geometrického plánu , kde bude aj odstavná plocha pre kontajnery. 

Poslanci jednohlasne súhlasili s vypracovaním geometrického plánu pri cintoríne. 

Hlasovali nasledovne : 

Za : 4                                                     Proti : 0                                         Zdržal sa : 0       

K bodu 10  

Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou p. Dáši Kalačovej o prenájom futbalového 

ihriska, bufetu a sociálneho zariadenia na kultúrno-spoločenské akcie. Túto žiadosť poslanci vracajú 

na  podrobnejšie doplnenie a vyjadrenie sa menovanej so zámerom prenájmu, potom budú o nej 

rozhodovať.  

Ďalej ich oboznámil so žiadosťou p. Martina Kalača na premostenie k rodinnému domu 

a vybudovanie prístupovej cesty . Pán starosta oboznámil prítomných, že keď  Kalačoví dostali 

stavebné povolenie v r. 2008 na stavbu rodinného domu, súčasťou bol aj výkres, kde bude 

vybudovanie mostu, ak by tam nebol, neboli by dostali stavebné povolenie, kolaudácia bola len 

rodinného domu , most sú povinní vybudovať samy, čiže táto žiadosť sa zamieta, žiaľ majú to 

v stavebnom povolení. 

Poslanci jednohlasne súhlasili so starostom - doplnenie žiadosti Kalačovej a zamietnutie žiadosti p. 

Kalača Martina. 

Poslanci jednohlasne súhlasili : 

Za :  4                                                    Proti : 0                                         Zdržal sa : 0    

 

 



K bodu 11 

Do diskusie sa prihlásil Ing. Tlkanec Drahoslav, ktorý sa informoval ohľadom prípojek vody , tzv. 

šupákov , že pokiaľ sa budú robiť chodníky treba ich upraviť, údajne vodári to nechcú robiť, pán 

starosta na to odpovedal, že bude súčasťou projektu a ako sa vodári vyjadria to nevieme.  

Keďže už nebolo žiadnych pripomienok ani návrhov do diskusie, pán starosta  diskusiu ukončil.  

K bodu 12 

Na záver pán starosta poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť a verejné zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

N á v r h  uznesení : 

                                                                U z n e s e n i e   č. 28/2021 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

b e r i e  na vedomie 

-  určenie zapisovateľky  : Ing. Anna Cifrová 

s ch v a ľ u j e  
-  overovateľov zápisnice : Ľubomíra Hrčková, Daniela Pokorná 

 

                                                              U z n e s e n i e   č. 29/2021 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

s ch v a ľ u j e  

- návrhovú komisiu : predseda Ing. Stanislav Fodora, Ľubomíra Kšiňanová 

-  

                                                             U z n e s e n i e   č. 30/2021 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

b e r i e  na vedomie 

- správu o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra obce za obdobie od januára 2021 do júna 

2021 

                                                            U z n e s e n i e   č. 31/2021 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

s ch v a ľ u j e  

- úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č.2/2021 

                                                    

                                                      U z n e s e n i e   č. 32/2021 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 

s ch v a ľ u j e 

- premiestnenie posilovne – fitnes na futbalové ihrisko a stavebné úpravy na  futbalovom 

ihrisku  

                                                

                                                        U z n e s e n i e  č. 33/2021 

                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

s ch v a ľ u j e            

- vypracovanie projektu na chodníky v obci  

 

                                                       U z n e s e n i e  č. 34/2021 

                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

 n e s ch v a ľ u j e    

-  žiadosť o prenájom futbalového ihriska pre Dáša Kalačová , Horné Naštice 232, po 

doplnení žiadosti bude znovu rozhodovať 

 



                                                           U z n e s e n i e  č. 35/2021 

                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 

 n e s ch v a ľ u j e    

- žiadosť – Martin Kalač, Horné Naštice č.232 o premostenie k rodinnému domu  

 

 

 

 

V Horných Našticiach dňa 27.09.2021 

                                                                                   

 

                                                                                                       Jozef  H e d e r a 

                                                                                                          starosta obce  

 

 

 

Zapísala: Ing. Anna Cifrová  .................................                                                    

   

 

Overovatelia: Ľubomíra Hrčková  .........................   Daniela Pokorná .....................................                                    

 


